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Pracownicy MZUK od dłuż-
szego czas raczą nas swo-
imi oryginalnymi pomysłami, 
czego dowodem są kwiatowe 
rzeźby, przedstawiające m.in. 
czołg, lokomotywę czy sowę. 
Tym razem za pomocą kilku 

rymów postanowili zaapelo-
wać do mieszkańców Gliwic 
oraz turystów o poszanowanie 
przyrody i utrzymanie czysto-
ści. Oryginalne tabliczki na 
ławkach znajdziemy w Parku 
Chopina i na skwerze Bottrop.  

Edukacja przez rymowane wierszyki 
- na taki zabawny pomysł wpadli nie-
dawno w Miejskim Zarządzie Usług 
Komunalnych. 

Pomysł na rymowane wierszy-
ki wzbudził także entuzjazm 
naszych Czytelników (a nawet 
części redakcji) na portalu 
społecznościowym facebo-
ok. Postanowili oni stanąć w 
szranki z twórczymi pracow-
nikami MZUK i sami zaczęli 
układać zabawne rymowanki. 
Oto niektóre:
 
Trąba, powódź i trzęsienie
To prawdziwe katastrofy
A nie z MZUKu oczka 

drgnienie
I ławkowe w drewnie strofy

Zdjęcia z Gliwic - nowa 
moda
Rymujące komentarze!
Kto nie doda, tego szkoda!
Kto jest lepszy - się okaże

Nadzieję mieć trzeba, 
że się nie zdarzy 
- skok po tabliczki 
pazernych złomiarzy :)

Program z udziałem 
gliwickich radnych na-
grywany jest w studiu 
portalu/TV 24GLIWI-
CE.pl. Całość można 
zobaczyć pod adresem 
www.24gliwice.tv
- Ogłoszenie referendum odbyło 
się w atmosferze gigantyczne-
go skandalu. Podpisy „zbiera-
no“ nawet od nieboszczyków, 
nie uszanowano ludzi zmarłych 
- radny Koalicji dla Gliwic Zyg-
munta Frankiewicza, Tadeusz 
Olejnik, w programie „Ad Vo-
cem“, w mocnych słowach kry-
tykuje inicjatorów referendum.
- Dla mnie to jest mega skan-
dal, porównywalny chyba na-
wet z aferą Samoobrony, pani 
Beger. Dziwię się, że komisarz 
dopuścił do tego referendum - 
dodaje Olejnik.

- Nie sądzę, żeby ktoś z grupy 
referendalnej świadomie takie 
podpisy umieścił, więc można 
też przyjąć takie założenie, że 
być może to była prowokacja, 
albo źle sobie dobierali współ-
pracowników - odpowiada Ma-
rek Kopała (PiS). - Z tego po-
wodu nie można atakować całej 
grupy.

- Komisarz zarządził referen-
dum, była wystarczająca liczba 
podpisów osób, które chciały 
referendum, stąd dzisiaj mo-
żemy tylko i wyłącznie wziąć w 
nim udział - komentuje Marek 
Widuch (SLD). My jako obywa-
tele miasta powinniśmy w tym 
aktywnie uczestniczyć. Zarówno 
zwolennicy obecnego prezyden-
ta, jaki i przeciwnicy powinni 
się jasno wypowiedzieć czy od-
powiada im styl sprawowania 
urzędu przez Zygmunta Frankie-
wicza.

- Brak umiejętności rozmowy 
prezydenta z władzami Platfor-
my czy członkami rządu prowa-
dzi do tego, że mamy problemy 
z paroma istotnymi sprawami 
w mieście. Choćby kwestia Po-
dium - mówi Zbigniew Wygoda 
(PO). - Myślę, że gdyby dysku-
sje były prowadzone w sposób 
otwarty, uniknęlibyśmy tych 
problemów, które ostatnio się 
pojawiały.

Temat ogłoszonego na 16 września referendum w sprawie 
odwołania prezydenta Gliwic, Zygmunta Frankiewicza, zdomi-
nował ostatnie wydanie „Ad Vocem”. 


